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G-sport  -  Ondersteuning

G-sporten zijn meer en meer aan het opkomen binnen verschillende sporttakken. Een 
heel positieve evolutie, daar iedereen het recht heeft om in zijn vrije tijd te kunnen 
bewegen en te sporten.

Hoewel de Vlaamse Regering de G-sport zeer genegen is, staat er toch weinig over in het 
regeerakkoord noch in de beleidsnota. Uiteraard kunnen G-sportverenigingen of 
sportverenigingen met een G-werking wel op steun rekenen van de Vlaamse overheid via 
Sport Vlaanderen.

Hoewel deze steun via Sport Vlaanderen (voor opstartende of duurzame werkingen) 
meer dan welkom is, blijkt hij nog al te vaak veel te weinig te zijn. G-sport vergt vaak 
bijkomende investeringen om ervoor te zorgen dat alle G-sporters ten volle kunnen 
genieten van hun favoriete sport, investeringen die gewone sportclubs vaak niet moeten 
doen.

1. Kan de Vlaamse Regering via extra investeringen de G-sport in Vlaanderen een 
duwtje in de rug geven?

2. Zijn er nog subsidies waar G-werkingen gebruik van kunnen maken en die nu nog 
misschien te weinig bekend zijn?

3. Kan de Vlaamse Regering de G-sport in Vlaanderen nog meer bekend maken zodat 
de G-sportwerkingen misschien gemakkelijker private investeerders kunnen 
aantrekken en zo hun werking kunnen blijven waarborgen?
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1. De laatste jaren heeft G-sport vanuit Sport Vlaanderen reeds een stevige duw in de 
rug gekregen. Door de inkanteling van het provinciaal G-sportbeleid bij Sport 
Vlaanderen vanaf 2018, zijn de beschikbare middelen voor G-sport ook gebundeld. 
Vanuit Vlaanderen gaat jaarlijks zo’n 4,1 miljoen euro naar G-sport (exclusief lonen 
van werknemers van Sport Vlaanderen die rond G-sport werken). Dat is al heel wat. 

Vanuit Vlaanderen worden tal van initiatieven om G-sport te versterken, ondersteund 
en/of uitgebouwd zoals:

- Via het federatiedecreet erkennen en subsidiëren we de G-unisportfederatie 
Parantee-Psylos, zowel voor haar basiswerking als voor haar topsportwerking

- Via het federatiedecreet erkennen en subsidiëren we het G-sportplatform G-sport 
Vlaanderen , dat o.a. als kenniscentrum fungeert

- We subsidiëren internationale en laagdrempelige G-sportevenementen
- We subsidiëren duurzame en opstartende G-sport clubs
- Via de uitleendiensten van Sport Vlaanderen kan G-sportmateriaal uitgeleend 

worden
- Sport Vlaanderen organiseert G-sportkampen
- Daarnaast zijn er enkele concrete projecten die we ondersteunen: vb. het geven 

van sportadvies en de toeleiding naar sportclubs van revalidanten, vb. zorgen dat 
gesubsidieerde sportinfrastructuur integraal toegankelijk is.

- Ook beheert Sport Vlaanderen 2 centra die specifiek gericht zijn op G-sport, nl 
Brasschaat en Blankenberge.

- Tot slot zijn er de consulenten van Sport Vlaanderen voor iedereen met vragen over 
G-sport.

Uit de 0-meting ‘G-sportparticipatie in Vlaanderen’ uit 2018 van Scheerder en 
Vanlandewijck (in opdracht van Sport Vlaanderen) blijkt dat gemiddeld 23% van alle 
Belgen een ziekte, beperking of handicap heeft, waarbij 12% van de Belgen zich 
daardoor effectief beperkt voelt in het uitvoeren van dagelijkse activiteiten. Van die 
groep van 12% die zich beperkt voelt in het uitvoeren van dagelijkse activiteiten, stelt 
bijna 52% regelmatig te sporten, 12% niet-regelmatig en 37% niet. Hoewel de cijfers 
wat nuance behoeven, is dit niet slecht. 

Om nog meer mensen toe te leiden naar G-sport, zal ik deze legislatuur sterk blijven 
inzetten op G-sportbeleid, en zal ik bekijken hoe ik het G-sportlandschap kan 
optimaliseren zodat de middelen nog efficiënter kunnen ingezet worden.

2. Af en toe zijn er tijdelijke projectoproepen van organisaties zoals Nike Funds en de 
Koning Boudewijnstichting of vanuit Europees beleid. Deze mogelijkheden worden door 
de consulenten van Sport Vlaanderen, de medewerkers van Parantee-Psylos en G-
sport Vlaanderen steeds verspreid naar de sector. 

3. G-sport wordt op regelmatige tijdstippen in de kijker geplaatst:

- Via ‘Supporters voor G-sporters’ roept G-sport Vlaanderen vzw het bedrijfsleven op 
om een sociaal maatschappelijk engagement ten aanzien van G-sport op te nemen. 



- G-sport maakt structureel deel uit van de Sportersbelevenmeer-campagne. 
- In het voorjaar van 2019 werd een promotiespot voor G-sport uitgezonden op Eén 

net voor de uitzending van Down the road. In januari-maart 2020 wordt de spot 
opnieuw uitgezonden. 

- Parantee-Psylos voert, met de steun van Sport Vlaanderen, een mediacampagne 
naar aanleiding van de komende Paralympische Spelen in Tokio 2020.

Ook de komende legislatuur zal ik G-sport blijven promoten. Het is één van de thema’s 
die via het project Matchmaker Sport en Bedrijven zou kunnen gepromoot worden, 
zodat meer bedrijven in hun CSR-beleid denken aan G-sport als maatschappelijk 
relevante investering.


